



HACCP SYSTEM CERTIFICATE

Certificate No.: 001HACCP1700650

THIS IS TO CERTIFY THAT

BODCO Limited

Business Registration Number: *****

6-10 Kaimiro Street, Hamilton, Waikato, New Zealand 3200 (Warehouse 13 Tawn Place, Pukete, Hamilton, Waikato, New Zealand 3200)

HACCP SYSTEM

has been awarded the certificate for compliance with

Requirements for the Hazard Analysis and Critical Control Point (HACCP) System Certification (V1.0)

Food Chain (Sub) category: CI

The HACCP System Applies in the Following Area:

Production of infant Formula milk powder and Packing of skim milk powder, whole milk powder and other formulated nutritional powder (all using dry-mix process)

Certified since: August 15, 2017 Valid from: October 9, 2023 Valid until: October 7, 2026
the expiry date of last certification cycle: October 7, 2023 the date of recertification audit: August 16, 2023 to August 18, 2023

CQC No. : 00123H43470R3S/46500

After a surveillance cycle, the certificate is valid only when used together with an Acceptance Notice of Surveillance Audit issued by CQC. Please access www.cqc.com.cn for checking validity of the certificate.

This certificate and its relevant information can query in the website of Certification and Accreditation Administration of the People's Republic of China (www.cnca.gov.cn).



谢肇煦

Signed by: Xie ZhaoXu



CHINA QUALITY CERTIFICATION CENTRE

Section 9, No.188, Nanshuan(the South Fourth Ring Road) Xilu(West Road), Beijing 100070, China

<http://www.cqc.com.cn>

H 0013962

2023年版



HACCP 体系认证证书

证书编号: 001HACCP1700650

兹证明

BODCO Limited

统一社会信用代码:*****

6-10 Kaimiro Street, Hamilton, Waikato, New Zealand 3200 (Warehouse 13 Tawn Place, Puketete, Hamilton, Waikato, New Zealand 3200)

建立的HACCP体系符合

危害分析与关键控制点 (HACCP) 体系认证要求 (V1.0)
食品链 (子) 行业类别: CI

通过认证的范围如下:

婴幼儿配方乳粉和调制乳粉的生产, 脱脂乳粉和全脂乳粉的分装 (均采用干法工艺)

首次发证日期: 2017年8月15日 本次发证日期: 2023年10月9日 有效期至: 2026年10月7日

上一周期证书到期日: 2023年10月7日 再认证审核日期: 2023年8月16日至2023年8月18日

CQC 编号: 00123H43470R3S/46500

在一个监督周期后, 本证书必须与CQC签发的监督审核合格通知书合并使用方可有效。查询证书有效状态请登录www.cqc.com.cn。
本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会公示的网站 (www.cnca.gov.cn) 上查询



谢肇煦

Signed by: Xie ZhaoXu



中国质量认证中心

中国·北京·南四环西路188号9区 100070

<http://www.cqc.com.cn>

H 0013962

2023年版